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Republika e Kosovës 

Republika Kosovo - RepublicofKosovo 

Kuvendi - Skupština – Assembly 

 

 

VI Saziv 

Komisija za budžet i financije  

Sednica br. 50/19  

Priština,  03.04.2019, u  11:00 

Zgrada Skuipštine Kosova , sala C-203 

 

Z A P I S N I K   

 

Učestovali su: Lumir Abdixhiku, Safete Hadergjonaj,Naser Osmani, Ali Lajçi, Mërgim Lushtaku, Jelena 

Bontić, Enver Hoti i Fikrim Damka. 

 

Odsutni: Arbërie Nagavci, Dardan Molliqaj i Blerim Kuçi. 

 

Pozvani: Ismet Krasniqi- Generalni sekretar Skupštine Republike Kosova , Emrush Haxhiu- direktor 

direkcije administracije i  Istret Azemi- direktor Direkcije za   budžet i isplate. 

 

Ostali iprisutni: Sami Kurteshi – poslanik , Yllka Gashi- pripravnica iz  LDK-a, Klarisa Nuredini- 

pripravnica iz  KDI-a, EmirjetaVllahiu- novinar  BIRN-a, Arbëresha Shpati- novinar  KLAN KOSOVA, 

Albena Bislimi- novinar iz  EO, Ylli Sokoli- pripravnik, Hëna Rexha- pripravnica, Arbenita Marmullaku 

– novinar iz  RTK-a. 

 

Osoblje za podršku komisiji: Vilson Ukaj, Luljeta Krasniqi, Sabrije Iseinidhe Dashurije Canolli, 

Doruntina Pireva-pripravnica, SofieTahiri-pripravnica. 

 

Predsedavao je:Lumir Abdixhiku, predsednik Komisije. 

 

Dnevni red  

 
1. Usvajanje dnevnog reda; 

2. Glasanje o Godišnjem izveštaju trokova Skupštine za 2018. Godine;  

3. Glasanje o godišnjem izveštaju Organa razamtranja javnih nabavki za 2018. Godine; 

4. Razmatranje Srdnjoročnog okvira trokova Skupštine za period 2020 – 2022. Godine; 

5. Razmagtranje Nacdrta zakona br. 06/L-101 o međunarodnom privatnom pravu i 

amandmanima Komisije za zakmonodavstvo, mandate, imunitet, Poslovnik Skupštine i 

nadgledanje Agencije za borbu protiv korupcije;  

6. R a z n o  

 

 

 

1. Usvajanje dnevnog reda  
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Dnevni red je usvojen bez izmena 

 

2. Glasanje o Godišnjem izveštaju trokova Skupštine za 2018. Godine; 

 

Predsednik: je objasnio da na poslednjoj sednici çmo razmatrali ovaj izveštaj ali nismo imali kuorum za 

glasanje. Komisija je glasala i rezultat je sledeći: 4 glasova Za, 1 uzdržan i 1 glas protiv. Komisija je 

donela ovu:  

 

 

Preporuku 

 

Komisija prepporućuje Predsedništvo Skupštini da suvaja godišnji izveštaj troškova za 2018. Godine.   

 

 

3. Glasanje o godišnjem izveštaju Organa razamtranja javnih nabavki za 2018. Godine 

 

Predsednik : je objasnio da na poslednjoj sednici çmo razmatrali ovaj izveštaj ali nismo imali kuorum za 

glasanje. Komisija je glasala i rezultat je sledeći: 5 glasova Za, 2 uzdržana i nema glasa protiv. Komisija 

je donela ovu:  

 

 

Preporuku 

 

Komisija prepporućuje Skupštini da uvaja godišnji izveštaj troškova za 2018. Godine.   

 

 

 

4. Razmatranje Srdnjoročnog okvira trokova Skupštine za period 2020 – 2022. Godine 

 

Predsednik : je rekao da je rdna grupa u sastavu: Blerim Kuçi i  Ali Lajçin u saradnji sa administracijom 

Skupštine izrdili su Srednjoročni okvir troškova Skupštine republike Kosova za period  2020-2022. 

 

Ali Lajçi: u rdnoj grupi smo diskutovali o budžetskiim plniaranjima za naredne tri godine. Najznačajnija 

tema o kojoj smo raspravljali je projekat Vila Grmija, o kojoj smo se složili da se diskutira u Komisiji.  

 

Ismet Krasniqi:kod druge tačke troškova, prema podacima koji su procenjeni, budžet u  2020 će biti oko  

12 miliona 47.000 €, u  2021, 11 milion  834.000 €  i u  2022,11 miliona  195.000 €. Prema totalnim 

kategorijama, totalni iznos plata je 8 miliona  600.000€, kao i u dve naredne godione. Robe i usluge 

212,000 €, dok komunalije  241,000€, subvencije  140,000 za tri godinie, kapitalni troškovi za  2020 1 

milion i 550,000 €, za  2021, 1 milion i 190,000€ a za  2020, 501,000.  

 

Predsednik : kapitlani troškovi su jedina kategorija koja se smanjuje iz godine u godinu. Dok večina 

poslanika i službenika se žale zbog izostanka prostorija u Skupštini, zanima me da znam da li se planira 

za stvaranje prostorija ili kancelarija za rad za poslanike? Jedina smo institucija da poslanici nemaju 

kancelarija. 

 

Ismet Krasniqi: kapitalni troškovi za tri naredne godine predviđaju opadanje, jer su ove investicije bile 

planirane u toku  2019-2021,  realizovaće se, dok u  2022 predviđa se da ostaju određene specifične 

investicije. U vezi prostorija, prema nezvaničnim informacijama planira se da će Predsedništvo Kosova 

iseliti iz ove zgrade i da čemo imati na raspolaganju još dodatni 25 kancelarija, koje se trebaju opremiti 
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inventarom. Ove prostorije podeli iće se prema broja poslnaika koji nisu predsednnici Komisija ili šefovi 

parlamentarnih grupa koji imaju kancelarije. . 

 

Predsednik: što se finansijskih sredstva tiće kao Komisija, mogli bi da u sklopu Srednjoročnog okvira 

akomodiramo, bilo i za proširenje objekta. 

 

Naser Osmani: nekoliko smo puta bili ismo zaduženi za rešavanje problema Vila Grmija. Komisija ne 

može rešiti ovaj problem, nego samo da damo smer završetka. I ako je bilo pokušaja da se objekat 

dajenekom drugo, to rešava samo Skupština. Ako se ne odluči za završetak objekta, u tom slučaju trebamo 

pokloniti nekom drugome. Bilo bi dobro da uspostavimo pod-kod za obezbeđenje iznosa sredstava, ako 

se odluči za nastavak izgradnje. 

 

Sami Kurteshi: u vezi kancelarija za poslanike, u više parlamenata koje sam posetio i ono što sam video 

je da samo mi nemamo kancelarije za poslanike. Degradirana je Skupština i  misli se da povečanjem plata 

kancelarija nije značajna. Naredna stvar što želii minicirati je printiranje dokumenata na papiru. Prema 

nekoj računici oko 4 miliona kopija koštaju oko 200.000€, jalovog troška. S obzirom da sada već svi 

poslanici imaju laptop,  mislim da materijali trebaju se poslati isključivo elektronski. 

 

Ismet Krasniqi: Od 2006. Godine, za projekat Vila Grmija izdvojeno je samo po 1.000€ kako se ne bi 

ugasio projekat. Od vas očekujemo preporuku za Predsedništvo da o tom projektu odluči Skupština. U 

vezi novih prostorija, tretirana je ideja za dodavanje jednog sprata ali nije odlučeno s obzirom da se može 

reći da i Skupština vrši nadogradnju. U vezi papira, podelom laptopova, materijali štampani na papiru 

podelii će se samo funkcionalnoj Komisiji koji razmatraju zakonodavstvo a ostali materijali će biti 

ielektronski. Što se Komisije za državnu pomoć tiće, plate su im izdvojene iz budžeeta u sklopu budžeta 

Skupštine. Problem ostaje smeštaj te komisije i za to treba se srađivati sa Ministarstvom financija, za 

rešavanje ovog problema . 

 

Sami Kurteshi: U vezi poziva za sednice, ima nekih 1.000 poziva u poštanskom sandučiću, zašto se i to 

ne čini elektronski. 

 

Ismet Krasniqi: Pozivi za sednice su iniciranje za učešće poslanika, koji mogu da nemaju trenutno 

pristup, i za to im se šalje papir ali i on-line. 

 

Predsednik Komisije je konstatovao da nakon završetka diskusija i shodno rezultata glasanja, Komisija sa 

5 glasova Za, 2 uzdržana i nijedan glas protiv, donela ove: 

 

 

 

Preporuke 

 

1. OPreporućuje se Predsedništvo Skupštine, da usvaja Srednjoročni okvir troškova Skupštine 

republike Kosova za period  2020-2022 i da se zahteva od Ministarstva financija da se ista 

inkorporiše u srednjoročnom okviru troškova za navedeni period. 

 

2. Predsedništvo Skupštine, da inicira procedure za stvaranje novih prostorija za rad poslanika. 

 

3. Predsedništvo Skupštine, da uvrsti za razmatranje na nekoj od plenarnih srednica Skupštine pitanje 

projekta „Administrativno protokolarni centar Grmia“, kako bi Komisja za budžet i finacnije, 

shodno odluke Skupštine donosi preporuke o finansiranju navedenog projekta. 
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5. Razmagtranje Nacdrta zakona br. 06/L-101 o međunarodnom privatnom pravu i 

amandmanima Komisije za zakmonodavstvo, mandate, imunitet, Poslovnik Skupštine i 

nadgledanje Agencije za borbu protiv korupcije 

 

Predsednik :je naglasio da Nacrt zakona niti njeni amandmani ne sasržavaju dodatnih budžetskih 

implikacija. 

 

Komisija je donela ovu: 

                                                                Preporuku 

 

Nacrt zakona br. 06/L-101 o međunarodnom privatnom pravu sa  amandmanima Komisije za 

zakmonodavstvo, mandate, imunitet, Poslovnik Skupštine i nadgledanje Agencije za borbu protiv 

korupcije, nemaju dodatnih budžetskih implikacija.  

 

 

6. R a z n o  

 

Naser Osmani: Samo za informisanje, radna grupa  za razmatranje Nacrta zakona o izmenama i 

dopunama Zakona o finansiranju političkih subjekata, obavila je svoj rad i ima dosta izmena. Treba će 

prilično vremena za izrdu Izveštaja od osoblja i radna grupa je još jednom treba da zasedne za razamtranje 

predloženih amandmana a potom da dostavlja Komisiji. U susretima radne grupe prisustvovali su i 

predstavnici Kancelarije EU-a ali nisu prisustvovali predstavnici Kancelarije premijera, u svojstvu 

sponzora Zakona. Dva razmatrana stavova se odnose na mogučnost prenosa finansijskih sredstava za novo 

formirane grupe od po 6 ili više poslanika, zbog raznih stavova, ostavili smo da odluči Komisija. Radna 

grupa je održala radionicu van Skupštine i tom prilikom je priređen radni ručak, čije troškove treba da 

opravda Komisija kako bi se izvršila isplata shodno pravila.  

 

Komisija je sa  6 glasova Za, , 1 uzdržan i ni jedan glas protiv usvojia pokrivanje troškova radnog ručka 

za radionicu radne grupe održane 26. 03 2019, povodom razmatranja Nacrta zakona br.06/L-137 o 

izmenama i dopunama Zakona br.03/L-174 o finansiranju političkih subjekata, izmenjenog i dopunjenog 

Zakonima br.04/L-058 ;04/L-122, i.03/L-073 za opšte izbore u republike Kosova, izmenjen o dpunjen  

Zakonom br.03/L-256. 

 

 

 

Sednica je završena u 11:45. 

Jedinica za podršku Komisiji 

              Predsednik Komisije, 

 

    -------------------------- 

                 Lumir Abdixhiku 

 

 

 


